



INDUCTION-READY COOKWARE BONUS OFFER*

WHEN YOU REGISTER YOUR QUALIFYING
JENNAIR® INDUCTION RANGE OR
JENNAIR® INDUCTION COOKTOP.*

QUALIFYING INDUCTION
RANGE OR COOKTOP MUST
BE PURCHASED BETWEEN
JANUARY 1 AND
DECEMBER 31, 2025
AND REGISTERED
BY JUNE 30, 2026.



* See reverse for full details of offer and list of qualifying models.
©/™ © 2025 JennAir. Used under license in Canada. All rights reserved.



INDUCTION-READY COOKWARE BONUS OFFER*

When you register your qualifying JennAir® induction range or JennAir® induction cooktop on or before June 30, 2026. Qualifying induction range or cooktop must be purchased between January 1 and December 31, 2025.

HOW TO REDEEM:

To qualify, you must register your qualifying JennAir® Induction Range or Cooktop by calling: 1-800-JENNAIR (536-6247) on or before June 30, 2026, or offer will be void.



INDUCTION RANGES & COOKTOPS

**MAXIMUM POWER.
MINIMALIST DESIGN.**

**EASY TO CLEAN,
COOL SURFACE.**

Cooking surface remains cool, which means spills are never burned on, making clean ups a breeze.

**KIND, GENTLE SIMMER
AND MELT.**

Gentle heat settings melt chocolate and butter with consistent results.

COOK WITH PRECISION.

Precise induction temperature control delivers quality, consistent results.

ELIGIBLE MODELS.

JIS1450SML, JIC4530KB, JIC4530KS, JIC4536KB, JIC4536KS, JIC4730HB, JIC4730HS, JIC4736HB, JIC4736HS, JIC4324KB, JIC4724HB, JIC4724HS, JICT724SB, JICT730SB, JICT730SS, JICT736SB, JICT736SS, JIDT730SBL, JIDT836SBL, JIC4715GS, JIE4115GS, JPIFC730RL, JPIFC730RM, JPIFC736RL, JPIFC736RM, JPICG748RL, JPICG748RM

*While quantities last.

**OFFER VALID FOR CANADIAN CONSUMERS ONLY: Terms of offer: Quantities are limited. Offer valid for qualifying purchases made January 1, 2025 through December 31, 2025 (the "promotion period") or while supplies last. Product must be registered by calling 1-800-JENNAIR (536-6247) on or before June 30, 2026 in order to be eligible. Offer valid only in Canada for registration of JennAir® Induction Range and Cooktop models: JIS1450SML, JIC4530KB, JIC4530KS, JIC4536KB, JIC4536KS, JIC4730HB, JIC4730HS, JIC4736HB, JIC4736HS, JIC4324KB, JIC4724HB, JIC4724HS, JICT724SB, JICT730SB, JICT730SS, JICT736SB, JICT736SS, JIDT730SBL, JIDT836SBL, JIC4715GS, JIE4115GS, JPIFC730RL, JPIFC730RM, JPIFC736RL, JPIFC736RM, JPICG748RL, JPICG748RM purchased at authorized Canadian retailers. Bonus cookware set offer is limited to one redemption per household during the promotional period. Qualifying consumer will receive an eligible Induction Ready Pot and Skillet (Models W11463464 and W11463466) valued at approximately \$349.99 (Cdn.), by courier to a Canadian address. Allow 4-8 weeks for delivery. Whirlpool Canada LP reserves the right to substitute with an alternate cookware set of equal or greater value. No substitutions by consumers are permitted. LATE SUBMISSIONS WILL NOT BE ACCEPTED. Offer good only in Canada. Purchases of refurbished or previously sold models do not qualify for the promotion. Offer is not transferable. Omission of any required information will delay processing or disqualify your request. All submissions become the property of Whirlpool Canada LP. ALL CLAIMS SUBJECT TO AUDIT.



BATTERIE DE CUISINE À INDUCTION EN PRIME*

LORSQUE VOUS ENREGISTREZ VOTRE
CUISINIÈRE OU TABLE DE CUISSON
À INDUCTION ADMISSIBLE JENNAIR®*

LA CUISINIÈRE OU LA TABLE
DE CUISSON À INDUCTION
ADMISSIBLE DOIT ÊTRE ACHETÉE
ENTRE LE 1^{er} JANVIER ET
LE 31 DÉCEMBRE 2025 ET DOIT
ÊTRE ENREGISTRÉE AU PLUS
TARD LE 30 JUIN 2026.



* Voir l'endos pour les détails de l'offre et la liste des modèles admissibles.
©/™ © 2025 JennAir. Utilisée sous licence au Canada. Tous droits réservés.



BATTERIE DE CUISINE À INDUCTION EN PRIME*

Lorsque vous enregistrez votre cuisinière à induction ou table de cuisson à induction admissible JennAir® au plus tard le 30 juin 2026. Les cuisinières à induction ou les tables de cuisson à induction admissibles doivent être achetées entre le 1^{er} janvier et le 31 décembre 2025.

PROCESSUS DE RÉCLAMATION:

Pour remplir les conditions, vous devez enregistrer votre cuisinière ou table de cuisson à induction admissible JennAir® en composant le : 1 800 JENNAIR (536-6247), au plus tard le 30 juin 2026. faute de quoi l'offre sera nulle.



CUISINIÈRES ET TABLES DE CUISSON À INDUCTION

**PUISSANCE MAXIMALE.
CONCEPTION MINIMALISTE.**

FACILE À NETTOYER, SURFACE FROIDE.
La surface de cuisson reste froide, ce qui empêche les déversements de brûler et facilite le nettoyage.

POUR FAIRE MIJOTER ET FONDRE LENTEMENT ET DÉLICATEMENT.
Des réglages de températures douces font fondre le chocolat et le beurre uniformément.

CUISINEZ AVEC PRÉCISION.
Des commandes de température précises procurent des résultats uniformes de qualité.

MODÈLES ADMISSIBLES.

JIS1450SML, JIC4530KB, JIC4530KS, JIC4536KB, JIC4536KS, JIC4730HB, JIC4730HS, JIC4736HB, JIC4736HS, JIC4324KB, JIC4724HB, JIC4724HS, JICT724SB, JICT730SB, JICT730SS, JICT736SB, JICT736SS, JIDT730SBL, JIDT836SBL, JIC4715GS, JIE4115GS, JPIFC730RL, JPIFC730RM, JPIFC736RL, JPIFC736RM, JPIGC748RL, JPIGC748RM

*Jusqu'à épuisement des stocks.

**OFFRE VALABLE POUR LES CONSOMMATEURS CANADIENS UNIQUEMENT: Modalité de l'offre : Les quantités sont limitées. Offre valable pour les achats admissibles effectués entre le 1^{er} janvier 2025 et le 31 décembre 2025 (« Période de promotion ») ou jusqu'à puiselement des stocks. Pour être admissible, le produit doit être enregistré par téléphone en composant le 1 800 JENNAIR (536-6247), au plus tard le 30 juin 2026. Offre valable uniquement au Canada pour les enregistrements des modèles de cuisinières et tables de cuisson à induction JennAir®: JIS1450SML, JIC4530KB, JIC4530KS, JIC4536KB, JIC4536KS, JIC4730HB, JIC4730HS, JIC4736HB, JIC4736HS, JIC4324KB, JIC4724HB, JIC4724HS, JICT724SB, JICT730SB, JICT730SS, JICT736SB, JICT736SS, JIDT730SBL, JIDT836SBL, JIC4715GS, JIE4115GS, JPIFC730RL, JPIFC730RM, JPIFC736RL, JPIFC736RM, JPIGC748RL, JPIGC748RM achetés chez des marchands canadiens autorisés. L'ensemble de batterie de cuisine offert en prime est limité à un par foyer pendant la période promotionnelle. Le client admissible recevra une marmite et une poêle pour cuisson à induction admissibles, modèles W11463464 et W11463466) d'une valeur approximative de 349,99 \$ (Cdn.), par messagerie à une adresse canadienne. Veuillez compter de 4 à 8 semaines pour recevoir la livraison. Whirlpool Canada LP se réserve le droit de remplacer l'ensemble de batteries de cuisine par un ensemble d'une valeur égale ou supérieure. Aucune substitution par les consommateurs n'est permise. LA SOUMISSION D'UNE RÉCLAMATION EN DEHORS DES DÉLAIS ÉTABLIS NE SERA PAS ACCEPTÉE. Offre valide au Canada uniquement. L'achat de modèles remis en état ou précédemment vendus n'est pas admissible à cette promotion. Cette offre est non transférable. L'omission de toute information requise retardera le traitement de votre demande ou la disqualifiera. Toutes les soumissions deviennent la propriété de Whirlpool Canada LP. TOUTES LES RÉCLAMATIONS SONT SUJETTES À VÉRIFICATION.